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Niektórzy są już na wakacjach, inni jeszcze czekają. Początek czerwca to dobry czas, żeby
pomyśleć o odpoczynku. Być może niektórzy mają już zaplanowane urlopy, wyjazdy i sposób, w
jaki spędzą ten czas. 
    Podczas tegorocznych wakacji, nie możemy również zapominać o Bogu. Tylko Stwórca
może dać człowiekowi wytchnienie i spokój. Owszem, dobrze jest wypocząć po pracy, na
urlopie, wakacjach, ale prawdziwy odpoczynek, taki egzystencjalny, w którym może odpocząć
nasze serce pochodzi od Boga. †    W tym roku również nie będzie organizowanych pieszych
pielgrzymek, ale to nie powinno być powodem do smutku czy narzekania. Może, warto wybrać
się samemu do jakiegoś świętego miejsca, by doświadczyć tam Bożej obecności i działania w
naszym życiu.
    Pamiętajmy o tym, że ciało człowieka może odpocząć na plaży czy w basenie, umysł –
podczas lektury dobrej książki, w kinie czy teatrze, ale serce odpoczywa tylko w Bogu.
    Niech wakacje staną się dla nas okazją do kontemplacji i uwielbienia Pana Boga, a nie
ucieczką od rzeczywistości. Zechciejmy spojrzeć na otaczającą nas rzeczywistość i powiedzieć:
jakże piękne jest życie!
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